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Referat fra møte i styret 16.03.2023 
 

STED: Hiak 
DELTAGERE:  Anette, Nina, Christian, Stine, Anne Lise, Monica og Elizabeth  
Forfall/ikke møtt: Liz og Nicholas 
Møtestart 18.00  
Referent:  Elizabeth 
 
Distribueres pr. e-post til: 
Styret: styret@stovnerhundeklubb.no – Agility, ak@stovnerhundeklubb.no - Drift: 
drift@stovnerhundeklubb.no – Bruks: bhk@stovnerhundeklubb.no – LP: 
lp@stovnerhundeklubb.no – Rally: rl@stovnerhundeklubb.no  

 

SAK 1 Fast post: Referat fra forrige styremøte 02.02.23 
Godkjent 

SAK 2 Fast post: Lillo arena  
Hanne S har fått en god pris på bur via jobben sin og vi bestiller når det 
nærmer seg sesongstart ute. Bestiller også noen bur som kan stå på kjøkkenet 
på Kløfta.  
Vedtak: Nina og Liz avgjør antallet som skal bestilles. (5store og små på 
toppen) 

SAK 3 Fast post: Økonomi 
Resultat for 2022 er på kr. 141 489 

SAK 4 Godkjenning av klubbavtaler 
Godkjenning av klubbavtale mellom Stovner hundeklubb og PET XL. 
Vedtak: Godkjent 
Godkjenning av klubbavtalen mellom Stovner hundeklubb og Dogwalker. 
Vedtak: Godkjent 

SAK 5 Telefonnummer til klubben 
Status: Monica ser på sentralbord løsninger, innen neste møte. Løsningen til 
Telenor var dårlig. Fått tilbud fra Phonero og Telia. 
Monica velger en av disse på vegne av styret. Monica jobber fremdeles med 
saken. Utsettes til april. 

SAK 6 Treningsavgift til medlem som er refundert av bruks 
Bruks foreslår at fakturaen på 3000,- tapsføres. 
Vedtak: Fakturaen kostnadsføres på Bruks. Christian svarer medlem/Bruks. 

SAK 7 Speil i hallen, mail fra RL 1. mars 
1. mars ble det skiftet speil i hallen. 3 av de 4 speilene er i stykker og noen er 
farlige om hundene kommer borti. Hva gjøres? Kjøpe silikon/fugemasse og 
legge det rundt der det er sprekt slikt at det ikke er noen skarpe kanter. 
Elizabeth snakker med Drift. 

SAK 8 Mail fra Bruks om endring av mandater 
Dette er hva de ønsker å forandre på. 
Faste oppgaver: 
Tilrettelegge for brukstrening i Stovner Hundeklubb og jobbe for et 
inkluderende miljø 
Utdeling av bestemannspriser 
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Uttale seg ifb med høringer som gjelder bruks fra NKK, NBF eller andre 
relevante organer som gjelder brukshund sporten, svar må formelt sendes av 
styret da BHK ikke kan svare for Stovner Hundeklubb sine vegner. 
Trening: 
Arbeide for å tilby trening gjennom hele året 
Organiserte treningsgrupper for medlemmer og ikke-medlemmer (medlemmer 
vil prioriteres) 
Kurs:  
Ansvar for å tilby brukskurs 
Stevner:  
Ansvar for at det gjennomføres minst et offisielt bruk stevne ila året.  
Vedtak: Bruks må signere mandatene så skal styret se på og forandre 
mandatet i løpet av året. Det vil da bli elektronisk signering. Elizabeth svarer 
Bruks. 

SAK 9 Mail fra medlem 2. mars om utagerende hund 
Vedtak: Styret har tatt saken alvorlig og snakket med instruktør og eier av 
hund. Eier har trukket seg fra agility og trener nå lydighet/rally som gjør at ikke 
hunden er så stresset. Hun har kontroll på hunden sin her. Styret følger opp og 
ser utviklingen videre og vil ikke gjøre noen ytterligere tiltak på nåværende 
tidspunkt. Elizabeth svarer. 

SAK 10 Oppfølging av saker fra styreseminar 
Treningstid: Innhente innspill fra komiteene, sendt 14. desember.  
Fra Agility: 
Agility ønsker full bane tirsdager 20.00-22.00 
 
Fra Rally: 

Etter å ha studert treningstabellen mener vi at Alt-1 er godt for Rally og LP, 
som ikke blir berørt. Alt-2 er sanns. ikke gunstig for LP 
Ved begge alternativene forstyrrer Agility hverken RL eller LP 
Alt-1: Agility får hele hallen tirsdag 20-22 og mister del2 torsdag 18-20. 
Rally-trening tirsdag 20-22 flyttes til torsdag 18-20. 
Rally får da 4 sammenhengende timer torsdag (18-22) og i tillegg 18-20 på 
tirsdag. 
Alt-2: Agility får hele hallen torsdag 18-20 og mister tirsdag 20-22. 
LP-trening torsdag 18-20 flyttes til tirsdag 20-22. 
(LP har da 5 sammenhengende timer tirsdag, men bare 2 sammenhengende 
timer torsdag. 
Vi tror ikke det er ønskelig siden de ofte har diverse cuper på torsdag 18-22) 
 
Fra Bruks:  
Ønsker å flytte fra torsdager fra 17.00 - 18.00 til fredager fra 20.00 – 21.00 
 
Vedtak: Styret legger frem en sak om dette til årsmøte 
Pensjonerte hunder:  
Pensjonerte hunder er hunder som ikke konkurrerer? Du må minst betale for 1 
hund utenom den pensjonerte. Gå ned til 8 år som grense.  

SAK 11 Budsjett 
Monica sender ut budsjettet når det er ferdig til sekretær. Budsjettet er ferdig. 

SAK 12 Ny lovmal, sak til årsmøtet og må lages til vår klubb. 
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Lovmalen finner du her: https://www.nkk.no/getfile.php/132022798-
1647332941/Dokumenter/Om%20NKK/Organisasjonen/Strategiske%20dokumenter/L
ovmal%20for%20klubber%202017.pdf 

Lage en ny lovmal og sende den inn til NKK så de sjekker at den er riktig. 
Legge den frem for årsmøte. 
Anette sendte den inn til NKK 2. mars. Ikke fått svar enda. 

SAK 13 Årsmøte 
Årsmøte er satt til 20. april 2023 på Hiak kl. 19.00 
Tidsfrister: 

• 29. mars 2023. Innkalling skal publiseres på klubbens nettsider og 
oppslag på klubbens treningslokaler. Med innkallingen skal det følge 
dagsorden, årsberetning fra styret og komiteer. Regnskap med 
revisjon/budsjett fås ved henvendelse til styret. 

• ÅRSMØTESAKER: 

• Stemme over ny lov, sak 12 

• Treningstider i hallen (fra Ag, LP og Rally) sak 10, styrets innstilling er 
forslag 1 

• Treningstider i hallen (fra Bruks) sak 10 

• Lovforslag- Styret foreslår at innkalling kun skjer på klubbens nettsider. 

• Sak til årsmøte fra Siri Segalstad; Styret, valgkomite og andre 
«tverrfaglige» komiteer i Stovner Hundeklubb skal inkludere personer 
fra de forskjellige grenene i samme forhold som det er aktive 
medlemmer i grenene, i den utstrekning det kan la seg gjøre.  

SAK 14 Inntaksstopp av nye medlemmer 
Styret innfører inntektsstopp fra i dag. Anette/Anne Lise legger ut om 
midlertidig inntaksstopp. Ventelister fra 17.03. 2023. Elizabeth svarer LP. 

SAK 15 Kodelås på Kløfta 
Kodelåsen ble skiftet 7. februar da den var gått i stykker, vi fikk ikke tilbakestilt 
masterkoden. Ny kode ble lagt inn. Koden ble skiftet igjen 23. februar da den 
var gitt bort til noen som ikke hadde betalt treningsavgift.  
Det er lagt inn egen kode til bonden slik at vi slipper å varsle han hver gang vi 
bytter. 

SAK 16 Mail fra LP angående skap 
Skapene er flyttet. Inni den lille boden må det ryddes, se over hva man har i 
det. En fra hver komite skal møte i hallen 23. mars så da kan man ta opp 
spørsmål om Ketchup/sennep/papptallerkner/krus/tørrvarer etc. Elizabeth 
svarer LP 

SAK 17 Oslo dog show 2023 

15.-17. september, Nova Spektrum vil gi alle NKKs klubber og forbund gratis 
stand på inntil 9 kvm på årets Oslo Dog Show! Det eneste man betaler for er 
ekstra kvm, lys, strøm, og annet man trenger til standen. Alt dere trenger til 
standen kan enkelt bestilles i Nova Spektrums nettbutikk. 
Vedtak: Sende mail til komiteene og informere de om at komiteene må stå der på 
omgang.  

SAK 18 Bur på kjøkkenet 
Medlem som spør om å få ha buret sitt på kjøkkenet. Styret lar hun få lov til 
dette frem til sommeren for da får vi egne bur satt opp. Anne Lise svarer. 

SAK 19 Eventuelt: 

https://www.nkk.no/getfile.php/132022798-1647332941/Dokumenter/Om%20NKK/Organisasjonen/Strategiske%20dokumenter/Lovmal%20for%20klubber%202017.pdf
https://www.nkk.no/getfile.php/132022798-1647332941/Dokumenter/Om%20NKK/Organisasjonen/Strategiske%20dokumenter/Lovmal%20for%20klubber%202017.pdf
https://www.nkk.no/getfile.php/132022798-1647332941/Dokumenter/Om%20NKK/Organisasjonen/Strategiske%20dokumenter/Lovmal%20for%20klubber%202017.pdf
https://nkk.us8.list-manage.com/track/click?u=485e499ba19a83d9a70851a8f&id=ba2a90a167&e=0f8ec5c23f
https://nkk.us8.list-manage.com/track/click?u=485e499ba19a83d9a70851a8f&id=ba2a90a167&e=0f8ec5c23f
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Styremøter 2023: 

• Teamsmøte 28. mars kl.18.00 for å finpusse tekster til årsmøte. 

• Hvem gjør hva? Medlemslister, nummerblokk, (Elizabeth) kaffe/te 
(Christian), brus, kaker og frukt. (Elizabeth) 

• Gresset ble dyprenset 15.februar. Han som børster har lyst til å kjøpe 
atc`en(den vi børster gresset med som ikke er i bruk) Christian 
forhandler med de for styret. 

• Etterlyse årsberetning fra LP. Rally og Bruks. 

• Om noen sender mail direkte til en i styret som gjelder styrerelaterte 
saker så sett styret i kopi slik at alle i styret blir informert. 

 

 

Saker til neste møte: 
 
 
Neste møte: 28. mars kl.18.00. på Teams.  


